
VEVČE — ZGORNJI KAŠELJ
• Seja sveta krajevne skupnosti

Zadnje seje sveta KS Vevče — Zg. Kašelj, ki je bila 23. decembra
1980, so se udeležili tudi predsedniki komisij in odborov pri svetu KS
ter predsednik skupščine KS. Pri pregledu sklepov 22. seje sveta KS
smo ugotovili, da so bili vsi sklepi, razen sklepa o taxi postaji na Vev-
čah, uresničeni.

V nadaljevanju seje smo obravnavali in reševali pritožbe in vloge
krajanov vzvezi s komunalno ureditvijo. Samoupravni sporazum kme-
tijske zemljške skupnosti in samoupravni sporazum o temeljih plana
skupnosti za pospeševanje kmetijstva-Ljubljana Moste-Polje za ob-
dobje 1981 — 1985 smo potrdili in za podpisnika obeh sporazumov
pooblastili člana sveta KS Jožeta Avsca iz Zg. Kašlja.

Svet Ks je razpiavljal o zaposlitvi organizatorja športne rekreacije v
KS in spiejel sklep, dagasprejme vdelovno razmerje. Milko Samsapa
je imenoval za delegata v DS ZD Ljubljana, tozd Moste-Polje.

Na seji smo ugotovili, da so bila v preteklem obdobj u zlasti vidna pri-
zadevanja odbora za komunalno uredhev KS. Pohvalili smo tudi
zgledno delovanje vseh članov komisij. odborov in sveta KS pri sestavi
osnutkov zborov razvoja KS za obdobje 1981 — 1985.

Po daljši razpravi smo sklenili, da bi kazalo v I. 1981 usmeriti delo
sveta, komisij in odborov, predvsem v:

— nadaljevanje komunalne ureditve nekaterih cest in poti v Zg.
Kašlji in na Vevčah;

— nadaljevanje akcije za pridobitev telefonskih priključkov;
— vključevanje novo priseljenih krajanov v delo krajevne samou-

prave;
— boljše infanniranje o dogajanjih v KS;
— dokončno ureditev igrišča za otroke in odrasle na lokaciji SP

Vevče;
— nadaljevanje zglednega sodelovanja med KS in papirnico Vevče

pri urejanju problematike komunalne narave, oiganiziranju proslav in
drugega v okviru KS.
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